



ウィンセンス株式会社

WINGSENSE Co., Ltd.
感知之翼有限公司

日本の美容サロン、医療現場で採用
されるスキンケア化粧品。

Skincare products chosen by
Japanese beauty salons and
adopted in medical settings.

被日本美容院选用，并被医疗机构
采纳的护肤化妆品。



会社概要 / Company Profile / 公司简介

□住所：東京都千代田区内神田1-3-1 高砂ビル5F

Address : 5F, Takasago Building, 1-3-1 Uchikanda, Chiyoda-ku, Tokyo, Japan

地址：日本东京都千代田区内神田1-3-1 高砂大厦5楼

□法人番号 / Corporate Number / 法人编号：2010001126097

□設立 / Established / 成立时间：1999

□製造体制：日本国内製造。全製品は日本国内の認定工場で製造され、原料の受け入れから充填・包装まで一貫した品質管理を行っています。

Manufacturing : Made in Japan. All products are manufactured in certified factories in Japan under consistent quality control from raw material acceptance to filling and packaging.

生产体制：日本制造。所有产品均在日本认证工厂生产，从原料接收到灌装与包装全过程实行严格的品质管理。

□受賞歴：日本美容企業大賞2025 顧客満足度部門受賞

Award : Winner of the Japan Beauty Company Award 2025 – Customer Satisfaction Category

获奖情况：荣获2025日本美容企业大奖 顾客满意度部门奖

□法令遵守：当社は創業以来、化粧品製造・販売に関し、薬機法・景表法等の関連法令を遵守し、行政機関による指導・処分歴はございません。

Compliance : Since its establishment, our company has strictly complied with all relevant Japanese regulations, including the Pharmaceutical and Labeling Acts, and has no record of any administrative guidance or penalties.

法规遵循：自创立以来，公司严格遵守日本药机法、景品表示法等相关法规，无任何行政指导或处罚记录。



□輸出実績：韓国に国際宅配便（DHL）による輸出実績があります。

Export Record : We have export experience to Korea via international courier (DHL).

出口实绩：拥有通过国际快递（DHL）出口至韩国的实际经验。

取引条件・連絡先 / Trading Terms & Contact / 交易条件与联系方式

□最小注文数（MOQ）：10個～（混載可）

MOQ (Minimum Order Quantity) : From 10 units (mixed order acceptable)

起订量：10个以上（可混装）

□支払条件：前払い

Payment Terms : Advance payment

付款条件：预付款

□出荷方法：EMS配送

Shipping Method : EMS delivery

出货方式：EMS国际邮政配送

□輸出用区分：化粧品（HS Code: 3304.99）

Export Category : Cosmetics (HS Code: 3304.99)

出口分类：化妆品（HS编码：3304.99）

□INCIリスト：必要に応じて発行対応可能

INCI List : Provided upon request

INCI成分表：可按需提供

□納期目安：通常は入金確認後7～10営業日以内に出荷いたします。大口注文の場合は別途スケジュールを調整させていただきます。

Lead Time : Usually ships within 7-10 business days after payment confirmation. For bulk orders, the schedule can be adjusted separately.

交货期：一般在确认付款后7-10个工作日内发货，大宗订单可另行协调时间。

メール / Email / 电子邮箱：partners@wingsense.co.jp

HP / Website / 官方网站：https://www.wingsense.co.jp

